
磨片 造纸制浆设备 奥美

产品名称 磨片 造纸制浆设备 奥美

公司名称 丹东奥美轻工机械有限公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:奥美
型号:AM
用途:造纸制浆设备配件

公司地址 丹东市振安区同兴路91号

联系电话 0415-6135633 13942556189

产品详情

品牌 奥美 型号 AM
用途 造纸制浆设备配件 别名 磨片

磨片

refiner disc

我厂自行研制生产的为圆盘磨浆机配套用的磨片，均采用特殊耐磨合金铸铁精加工而成，品种多，规格
全，噪音低，工艺适应性强，耐磨性能好，使用寿命长，价格合理，不仅可为国内各生产厂家生产的圆
盘磨浆机配置磨片，还可为各种进口磨浆机配置磨片，并承担研制新型、合金磨片业务。

developed by our factory production grinding machine for disk with the grinding, use special alloy cast iron finishing
and varieties and specifications, low noise, the process adaptability is strong, good wear proof ability, long service life,
the price is reasonable, it can not only for domestic manufacturers of the disc mill production machine configuration
grinding, it still can import of grinding machine for grinding and configuration, alloy grinding to develop a new
business.
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